
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 9. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Mener ministeren, at børnene i Randers Kommune får den rigtige hjælp, når Randers 
Kommune ifølge forslaget til kommunens budgetaftale for 2024-2027 som udgangspunkt 
ikke længere vil visitere elever i indskolingen (0.-3. klasse) til specialundervisning, og 
hvad er ministerens holdning til den slags budgetaftaler, hvor kommunen prioriterer øko-
nomi over barnet? Der henvises til følgende notat, der indgår som en del af budgetmate-
rialet for 2025-2028 i Randers Kommune: Notat - Faglig og økonomisk handleplan på 
specialundervisningsområdet (randers.dk)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Samrådsspørgsmål C

Børne- og Undervisningsudvalget 2024-25


